
Zápis z porady vedení konané dne 28. 1. 2013 

Přítomni: Veselý, Kohoutková, Bartošek, Šrubařová, Novotná Buršíková, Dostál, Ledvinka, 

Křenek, Holub, Regner 

Omluveni: Matyska, Račanský 

1. Úkoly ze zápisů z porad vedení: 

− Plán kontrol z roku 2012 – poslat znova Veselému (odpovídá N. Buršíková) 

− Schůzka se zástupci Microsoftu – minulý pátek měl Veselý schůzku se Sellnerem. 

13. 2. se koná setkání tajemníků, oficiálním bodem programu bude vystoupení 

Veselého – dobré poslat tajemníkům podkladový materiál, potřeba se domluvit 

interně na pozici MU. Zjistí, jaké jsou vztahy s Microsoftem, následně zkusí 

domluvit schůzku se zástupcem šéfujícím ČR. Je možné přizvat Pittnera z FI. 

(odpovídá Veselý) 

− Automaty – budou připraveny formální body k jednání s Inosysem (odpovídá 

Křenek, Ledvinka, Šrubařová) 

− Rektorát – procesní analýza - Benešovský dělal analýzu na CEITECu, jde 

o mapování procesů, které se někdy zdvojily. Neřeší primárně IT podporu, 

seznámeni ÚVT s výsledky analýzy není nutné, ale Sellner neprotestuje. (odpovídá 

Veselý). Časový plán analýzy – do června.  

− Výběrové řízení na mobilního operátora – Říha tvrdí, že všechny informace poslali 

na ÚVT přes správní linie a vše jsme věděli. Smlouva ještě není podepsaná, pořád 

je možné upravit ji věcně. Kdo z kolegia má věcné návrhy, pošle je kolegiu. 

V úterý 29. 1. mají Holub a Dostál schůzku (zúčastní se i Veselý) se Sellnerem, 

který je hlavním kontaktem pro mobilní operátory, chce se jím stát Říha. Dostál 

zařídí termín a sdělí ho. (odpovídá Dostál, poté Dostál, Holub, Veselý) 

− Volné prostory pro GIS – je nutné získat rohovou kancelář na RMU. Stávající 

zasedačka by poté měla sloužit i pro auditory MU. Rohleder má již představu, jak 

to tam může vypadat, Kohoutková se s ním domluví. (odpovídá Kohoutková) 

− Seznam projektů – skoro hotovo.  

− Zbylé peníze z rozpočtu – zatím neuzavřená data o počtu úvazků, vkládá odbor 

financování. Vychází o 10 přepočtených úvazků méně. Důležitá metodika 

výpočtu, potřeba začlenit ale i všechny ostatní vlivy (kupř. SIT MU). Pro jednání 

u kvestora potřeba připravit argumentaci. Výše platů – Ústav je na 3-4 místě na 

MU. 

− Pošta na RMU – bylo příliš agresivní nastavení spam filtrů, není to zcela 

v kompetenci ÚVT, doporučujeme vypínat Outlookovou ochranu.  

− Přebírání IT podpory rektorátu – Sellner nemá námitek, Říha ano. Je potřeba 

inventura stavu, zjištění, co mají, provozují a v jakém stavu. Výsledkem 

inventury – písemná zpráva, kterou předložíme Sellnerovi a kvestorovi. Od 

Malinky se zjistí, co by měla ta inventura všechno obsahovat. (odpovídá Regner) 

− Rámcová smlouva na nákup počítačů – odbor veřejných zakázek očekává do 

poledne technickou specifikaci pro krátkou i dlouhou lhůtou. Nestandardní 

situace – přelom měsíce – řešit softwarově v INETu.  Poslat specifikaci sestav, 



které chceme dodat do 5 dnů, dál to nechat. Nezapomenout stanovit pokutu za 

nedodání. Až se uzavřou PC, budou se dělat notebooky. Regner pošle Veselému 

(kopii Kohoutkové) a Janíkové modely, které chceme dodat do 5 pracovních dnů. 

(odpovídá Regner) 

  

2. Organizační opatření  

– K poslednímu lednu odvolá ředitel ÚVT všechny aktuální vedoucí všech 

oddělení s tím, že veškeré (staro)nové ustanoví do funkcí v průběhu února, 

jakmile bude platný nový organizační řád.  

– Na kolegiu 4. února proběhne debata o principech stanovení funkčního 

příplatku vedoucím oddělení a dalších útvarů, následně budou vedoucí divizí 

požádáni o návrhy na konkrétní funkčních příplatků (osoba a výše).  

– Divizní šéfové sdělí všem vedoucím svých oddělení, že dostanou zmíněná  

odvolání, ale že se jedná pouze o administrativní kroky související s novou 

interní organizací ÚVT. Případy, kdy nedojde k opětnému ustanovení 

konkrétní osoby do vedoucí pozice, řeší ředitel ÚVT individuálně (týká se 

pouze divize IS a provozně-ekonomické divize) 

 

3. Propojení lync FN Brno s ÚVT 

– FN Brno chce propojit lync FN s naším – viděli bychom seznamy lidí. Nikdo 

s tím nemá politický problém. Regner předá záležitost technikům (odpovídá 

Regner).  

 

4. Vědecká IT 

–  Má dělat Javorník. Je třeba setkat se se zástupci CEITECu – zjistit co chtějí, 

dát dohromady nabídku. Chce do toho zasahovat Dvořák. Slavíček je pověřen 

rozmyšlením, jak udělat služby, které dělá Dvořák, u nás.  

– Jednání s CEITECem je dobré směřovat přes ředitele. Regner předdomluví, 

kdo by přišel za CEITEC, podle toho bychom vybrali našeho zástupce. 

(odpovídá Regner) 

– Požadavky na monitorovací služby – NAGIOS – Holub řešil průběžně, jsme 

schopni udělat všechno, co chtějí, HP Open view – používáme starou verzi, na 

novou přejít nechceme. Regner, Křenek – připraví ucelenou nabídku, co 

máme, co jde udělat (odpovídá Regner, Křenek) 

 

5. Elektronické informační zdroje 

– Filozofická fakulta chystá projekt na elektronické informační zdroje – zpřístupňují 

se jim data z DVD a CD, znamená to malou zátěž pro Radima Pešu. Stále 

pokračuje již zaběhnuté fungování. 

 

6. Projekty 

– Holub poslal Ledvinkovi návrh práce s režiemi, měl by jej odsouhlasit 

Matyska.  



– Od řešitelů chceme věcný popis, doplnit, kdo jsou odběratelé projektu. Po 

zkompletování rozešle Ledvinka kolegiu, poslední slovo má ředitel. (odpovídá 

Ledvinka) 

 

7. Změna zakázek 

– Proběhla změna zakázek – v rámci projektů se vyskytují osoby mezi divizemi. 

– Je třeba varovat příkazce operace, že mají odpovědnost za peníze – vypíchnout 

na školení příkazců. Ledvinka pošle všem příkazcům předběžné upozornění, že 

jsou odpovědní za vše, co elektronicky potvrdí. Zbytek se bude řešit na 

školení. (odpovídá Ledvinka) 

– Školení se bude konat v pátek 8. 2. od 10:00 do 12:00 – obešlou se všichni 

linioví a zakázkoví šéfové plus personalistka. (odpovídá Ledvinka) 

 

8. Trvání porad 

– Navrženo stanovení časového limitu pro trvání porad kolegia.  

 

V Brně dne 30. 1. 2013 

Zapsala:        Schválil: 

Martina Novotná Buršíková      Martin Veselý 

         zástupce ředitele ÚVT 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


